

SECRET

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

No. 18
SECRET/253/Add.1
9 November 1979

ARTICLE XXVIII:5 NEGOTIATIONSSchedule XVIII - South Africa

The following communication has been received from the Permanent Mission of South Africa.

The delegations of South Africa and Chile have concluded their negotiations under Article XXVIII for the modification or withdrawal of concessions provided for in Schedule XVIII - South Africa as set out in the report attached.¹

Signed for the delegation
of South Africa

Signed for the delegation
of Chile

26 October 1979

¹In English only

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII:5Liste XVIII - Afrique du Sud

La Mission permanente de l'Afrique du Sud a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après.

La délégation de l'Afrique du Sud et la délégation du Chili ont terminé leurs négociations au titre de l'article XXVIII en vue de la modification ou du retrait de concessions reprises dans la Liste XVIII - Afrique du Sud. Les résultats de ces négociations sont indiqués dans le rapport ci-joint.¹

Signé pour la délégation de
l'Afrique du Sud

Signé pour la délégation du
Chili

26 octobre 1979

¹Anglais seulement

./.

RESULTS OF NEGOTIATIONS AND CONSULTATIONS WITH THE
GOVERNMENT OF CHILE UNDER ARTICLE XXVIII FOR THE
MODIFICATION OR WITHDRAWAL OF CONCESSIONS IN THE
SCHEDULE OF SOUTH AFRICA

CHANGES IN SCHEDULE XVIII - SOUTH AFRICA

A. CONCESSIONS TO BE WITHDRAWN

Tariff Item Number	Description of Products	Rates of Duty bound in Existing Schedule
ex 31.02	Mineral or chemical fertilisers, nitrogenous: Sodium nitrate not packed for retail sale	Free